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Orgnr: 849201-6418 

Protokoll fört vid styrelsemöte med SPF Kvarnen 

Tid: 20 augusti 2024, kl 1000-1230.  

Plats: Livbojen 

Närvarande: Gun Agneslätt, Anita Andersson, Inge Emanuelsson, Boel 

Henriksson, Anders Kinch och Håkan Söderberg. 

Rita Eweson från distriktsstyrelsen. 

§ 1 Mötets öppnande. 

Mötet öppnades och alla hälsades välkomna av Anders Kinch, som valdes till 

ordförande för mötet. 

§ 2 Godkännande av dagordning. 

Föreslagen dagordning godkändes. 

§ 3 Protokoll från föregående möte. 

Protokoll från möte 25 juli godkändes och lades till handlingarna. 

§ 4 Inkomna och utgående handlingar. 

Intet. 

§ 5 Kassarapport.  

202 530 kr i tillgångar. 

§ 6 Aktuellt medlemsläge. 

Vi har 571 ordinarie medlemmar (558 vid årsskiftet) och 13 vänmedlemmar. 

§ 7 Uppföljning ekonomi.  

Beslutet om reducerat pris för researrangörs deltagande i resa tas tillbaka. 

Inge kontaktar reseansvarig Kenneth Persson. 

§ 8 Inloggning till föreningsregistret. 

Inloggningsuppgifter har äntligen inkommit från Halmstad kommun och 

sekreteraren har påbörjat uppdatering. 

§ 9 ”Inspirationsresa” till Bohuslän 7 till 8 augusti – Inges intryck 

Största behållningen var samtal med representanter för övriga föreningar och utbyte 

av erfarenheter om bl.a. bidrag från stiftelser och fonder, åtgärder för rekrytering 

samt vision för föreningen mm. Styrelsen kommer att arbeta vidare med detta. 

§ 10 Lunch med aktivatörer 28 augusti. 

Konrad svarar för kontakten med Karin i Lundåkra. Samtliga styrelsemedlemmar 

kommer att deltaga. 

§ 11 Den ofrivilliga ensamheten. 

Resan till Halmstad var uppskattad av deltagarna. Intrycket är dock att flera av 

deltagarna inte kan klassas som ”ofrivilligt ensamma”. Diskuterades hur nå de 

som verkligen är ensamma. Planerat program för hösten kommer att 

genomföras, men därefter kommer utvärdering att ske.  

Anita kommer inte att ta över efter Inger som sammanhållande och kommer att 

kontakta Kenneth P om fortsatt verksamhet. 
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§ 12 Samrådsmöten. 

Anders gick kort igenom protokollet från föregående möte. 

Nästa möte 10 september med Snöstorp som värdar. 

§ 13 Kommande månadsmöten 

9 september: Anna Lovdal med egna sånger samt kort information från syn- och 

hörselkonsulenten. Boel tar emot telefonanmälningar och Håkan anmälningar på 

email samt annons i HP, Konrad hälsar välkomna och informerar. 

14 oktober: Alexandra och Henrik Murdoc ”Killen som ramlade ner från himlen” 

samt kort information från Getinge/Harplinge vårdcentral.  

§ 14 Besök på Hallands Militärhistoriska museum. 

Håkan kontaktar museet på Skedalahed för ett besök i vecka 443. Transport 

kommer att ske från central plats/-er i privata bilar. 

§ 15 Nästa års program. 

Kommer att behandlas på kommande styrelsemöte och styrelsen uppmanades 

att till dess fundera på lämpliga aktiviteter. 

§ 16 Rita Eweson från distriktsstyrelsen. 

Redovisades hur vårt styrelsearbete fungerar utan vald ordförande. 

Rita informerade bl.a. om erfarenheterna av det nya medlemssystemet och om 

medlemsutvecklingen i distriktet, där de flesta föreningarna har ett vikande 

medlemsantal och Kvarnen därmed, glädjande nog, är ett undantag. 

§ 17 Övriga frågor 

Inge kommer att under hösten anordna ytterligare en provapådag i 

luftgevärsskytte. 

Boel och Anita anordnar en informationsdag för nya medlemmar i oktober. 

§ 18 Nästa möte 

1 oktober kl. 10:00 på Livbojen. Konrad ordförande och Anders tar med fika. 

§ 19 Mötets avslutande 

Ordförande tackade styrelsen och förklarade mötet avslutat. 

 

 

 

………………………………………………                      ……………………………………………. 

Anders Kinch                                Håkan Söderberg               

Ordförande                 Sekreterare 


